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Nem vette át a Nemzetbiztonsági Hivatal (NBH) képviselõje a beszolgáltatott
titkosszolgálati okmányokat a Hatvannégy Vármegye Ifjúsági Mozgalom (HVIM)
vezetõitõl.   Nem vette át a Nemzetbiztonsági Hivatal (NBH) képviselõje a beszolgáltatott
titkosszolgálati okmányokat a Hatvannégy Vármegye Ifjúsági Mozgalom (HVIM) vezetõitõl. A
„csomagot” tovább kellett szállítaniuk a szakszolgálat székházába, ahol már birtokba vették
azokat.  Toroczkai László, a HVIM elnöke elmondása szerint arra hivatkozva nem vette át az
NBH a szakszolgálatos igazolványt, valamint az ügynök személyes adatait tartalmazó iratokat,
hogy az nem az NBH-é, hanem a Nemzetbiztonsági Szakszolgálaté. Toroczkai kifejtette: az
igazolvánnyal való esetleges visszaélés lehetõsége sem rettentette el a hivatalt, hogy
továbbküldje azokat egyik testvérszervezete székházába. Mint arról tegnap a lap beszámolt, a
Magyar Sziget fesztivál szervezõi a rendezvény utolsó napján megtalálták a hazai
titkosszolgálatok egyik munkatársának munkahelyi iratait, igazolványait, amely miatt az a
gyanújuk, hogy a szolgálatok a nemzeti ifjúsági-zenei eseményt figyelemmel kísérték.   A
rendezvény megfigyelésére utal az is – tette hozzá –, hogy az egyhetes fesztivál alatt a
rendezõket számos alkalommal faggatták gyanúsan a HVIM tagjairól, létszámáról, céljaikról.
Toroczkai László szerint csak az elementáris hiba, az iratok elhagyása bizonyította be
sejtéseiket: az idegen (román, szerb) titkosszolgálatok mellett a hazai is arra költ közpénzt,
hogy magyar ifjúsági fesztiválokat figyeljen.   A Nemzetbiztonsági Szakszolgálat az MTI-vel
ugyanakkor azt közölte, hogy a rendezvényen szolgálaton kívül valóban ott volt egy nem tiszti
rendfokozatú beosztottjuk, aki elveszítette iratait. Kijelentették: szabadnapján és szolgálaton
kívül, barátaival kereste fel a Magyar Szigetet a munkatársuk, hogy meghallgassa egy általa
kedvelt együttes koncertjét, azonban levéltárcáját, amely szolgálati igazolványát, szolgálati
helyére szóló belépõjét is tartalmazta, elveszítette. Az NBSZ munkatársa iratai elhagyását
bejelentette elöljáróinak és közölte a rendõrhatósággal is.   Földi László, a hírszerzés egykori
mûveleti igazgatója érdeklõdésünkre kifejtette: nem érti a történteket, mivel abban az esetben,
ha az illetõ operatív feladatot végzett, akkor súlyos szakmai hibát követett el azzal, hogy
magával vitte az igazolványt, ha pedig magánemberként járt a rendezvényen, s esetleg egy
kicsit többet ivott a kelleténél, és elhagyta a dokumentumot, akkor miért titkolózik az NBH
vezetése? Tájékoztatása szerint a lapunkban bemutatott igazolvány arra szolgál, hogy
tulajdonosa beléphessen a szolgálat épületébe és egyéb objektumokba. Földi László úgy vélte:
az, hogy az NBH nem vette át az igazolványt a HVIM munkatársaitól, hanem a
szakszolgálathoz irányították õket, arra utal, hogy a hivatal elhárítja a felelõsséget a
történtekért, és nem kíván beleavatkozni az önállóan mûködõ szervezet ügyeibe.   A kormány
nem látja indokoltnak, hogy az ügy tisztázására bármilyen vizsgálatot indítson, Tóth András
válasza egyértelmû – közölte László Boglár kormányszóvivõ. Hozzátette: el tud képzelni olyan
helyzetet, amelyben indokolttá válik, hogy a szakszolgálatok mûveleti céllal kulturális
rendezvényen tevékenykedjenek, ám nem tud arról, hogy az utóbbi idõben ilyen elõfordult
volna.    
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